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KOPRIVNICA  Veleposlanik Kraljevine Danske Poul   Erik Dam Kristensen u ponedjeljak je posjetio Grad Koprivnicu te tom prilikom   sastao se s gradonačelnicom Vesnom Želježnjak.

–   Želio sam posjetiti ovaj grad u kojem dobro posluju dvije danske   tvrtke: Carlsberg i Hartmann. Moram priznati da je Koprivnica lokacija, koja   je visoko na listi za preporuku slijedećim danskim investitorima. –   rekao je Poul Erik Dam Kristensen te naglasio, da je došao u Koprivnicu   zahvaliti  na izvrsnom odnosu koji   imaju danske firme s gradom u kojem su uvjeti poslovanja odlični, ali i da se   nada, da će i u budućnosti imati ovakvih dobrih iskustva.

Hrvatska   je privlačna turistička zemlja, pa stoga godišnje dođe i po 100 000 Danaca u obilazak   naših ljepota, dok Hrvati u puno manjem broju obilaze njihovu zemlju.
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